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Toelichtende nota 
 

In de begrotingen was afgelopen jaren een bedrag voorzien voor het wijkhuis (aanpassing 

huidige of als investering in een nieuw) van 300.000 euro. Er deden zich een paar 

opportuniteiten voor die jammer genoeg iedere keer zijn afgesprongen. Hierdoor werd dit 

bedrag niet gebruikt.   

 

Vandaar mijn vragen: 

1.Is dit budget nog steeds ‘gereserveerd’ als investering voor Battel?  

2. Kan er op één of andere manier een garantie gegeven worden door het huidige 

college van burgemeester en schepenen dat de volgende beleidsploeg minstens dit 

bedrag voor een project in Battel zal aanwenden? 
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